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Årsmötesprotokoll	-	2	mars	2017	
18:30-19:30	
Plats:	Bergaskolans	matsal	
Närvarande:	Pia	Eliasson,	Anna	Pääjärvi	Fredlund,	Anna	Attefall,	Madeleine	Lagestrand,	
Michał	Górny,	Sara	Björkman,	Tone	Gellerstedt,	Mattias	Norling,		
Anmält	förhinder:	Maria	Waldevik	
	

1. Pia	Eliasson	öppnar	mötet.	
	

2. Val	av	mötesordförande	
Pia	Eliasson	väljs	till	ordförande	för	årsmötet.	
	

3. Val	av	mötessekreterare	
Michał	Górny	väljs	till	mötessekreterare.	
	

4. Val	av	justerare		
Tone	Gellerstedt	och	Sara	Björkman	väljs	till	justerare.	
	

5. Fråga	om	mötet	har	blivit	behörigen	kallat	
Mötet	förklaras	behörigt	kallat.	
	

6. Fastställande	av	dagordningen	
Dagordningen	antas	med	följande	övriga	frågor:		

a. Hastighet	runt	skolan	
b. Oro	kring	slopande	av	åk	6	på	Bergaskolan	
c. Hantering	av	kontanter	
d. Ändring	av	föreningens	Facebookprofil	till	en	egen	sida.		

		
7. Föredragning	av	verksamhetsberättelsen		

Pia	läser	upp	verksamhetsberättelsen	samt	resultaträkningen.	Resultaträkningen	
behöver	uppdateras	med	post	om	utgifterna	för	Basketkasten	under	Bergadagen.	
Verksamhetsberättelsen	samt	resultaträkningen	bifogas	protokollet.	
	

8. Föredragning	av	revisorsberättelsen	
Pia	läser	upp	revisionsberättelsen,	som	bifogas	protokollet.		
	

9. Fråga	om	ansvarsfrihet	för	styrelsen	
Styrelsen	beviljas	ansvarsfrihet.	
	

10. Behandling	av	förslag	från	styrelsen	och	medlemmarna	
Styrelsen	föreslår	en	höjning	av	medlemsavgiften	till	150	kr/läsår	och	familj.	Orsaken	
är	att	styrelsen	vill	genomföra	fler	idéer	såsom	upprustning	av	skolgården	och	kunna	
arvodera	föreläsare.	Styrelsen	anser	också	att	problemet	med	avgiften	ligger	mer	i	
själva	inbetalningen	än	beloppets	storlek.		
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För	att	värva	nya	medlemmar	kommer	styrelsen	bland	annat	att	informera	om	
föreningen	genom	skolans	informationssystem	Unikum.		
	
Förslag	från	medlemmar:	Se	övriga	frågor.	
	

11. Fastställande	av�medlemsavgift	och	budget	
a.	Medlemsavgiften	fastställs	till	150	kr/läsår	och	familj.	
b.	Styrelsens	förslag	till	budget	för	verksamhetsåret	antas	utan	ändringar.	
	

12. Val	av	styrelse	�	
Enligt	stadgarna	ska	följande	poster	tillsättas:	ordförande,	ordinarie	ledamöter,	
suppleanter,	revisor,	revisorssuppleant.		
Dessutom	skall	till	valberedningen	väljas	ordförande	och	ledamot.	
	
Till	föreningens	ordförande	väljs	Pia	Eliasson.	
Till	övriga	ordinarie	ledamöter	väljs	Anna	Pääjärvi	Fredlund,	Michal	Górny,	Madeleine	
Lagestrand,	Maria	Waldevik,	Mattias	Norling.	
Till	suppleant	väljs	Anna-Sara	Sundkvist.	
Till	revisor	väljs	Lena	Svensson.	
Till	revisorssuppleant	väljs	Anna	Attefall.	
Till	valberedningens	ordförande	väljs	Sara	Björkman.	
�	
Platsen	till	valberedningens	ledamot	lämnas	vakant.	
	

13. Övriga	frågor	
a.	Fråga	inkommen	från	medlem	(se	bilaga).	Medlemmen	föreslår	att	styrelsen	
jobbar	för	att	kommunen	sänker	hastigheten	till	30km/h	i	skolans	närområde.	
	
Årsmötet	beslutar	att	styrelsen	genom	Pia	Eliasson	kontaktar	
trafiksäkerhetsansvariga	på	kommunen	för	att	diskutera	hastighetsbegränsningarna	
och	trafiksäkerheten	i	Bergaskolans	närområde.		
	
b.	En	del	vårdnadshavare	undrar	om	även	Berga	har	funderingar	på	att	göra	skolan	
till	f-5,	så	som	Domarringen	gjort.		Pia	Eliasson	kontaktar	rektorn	för	att	bringa	
klarhet	i	frågan.		
	
c.	Hantering	av	kontanter:	Föreningen	betalar	stora	summor	till	skolan	som	
förmedlar	dem	vidare	till	varje	klass.	Den	hanteringen	behöver	förbättras.	Årsmötet	
beslutar	att	uppdra	åt	styrelsen	att	ta	fram	en	tryggare	hantering	av	utbetalningar.		
	
d.	Föreningen	behöver	ändra	sidan	på	Facebook	från	den	profilsida	det	är	nu	till	en	
självständig	sida.	Årsmötet	beslutar	att	uppdra	åt	Tone	Gellerstedt	att	göra	det	å	
föreningens	vägnar.	
	

14. Pia	Eliasson	avslutar	årsmötet.	
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_______________________________	 	 ________________________________	
	
Pia	Eliasson	 	 	 	 Michał	Górny	
	
	
	
	
	
	
_______________________________	 	 ________________________________	
	
Tone	Gellerstedt	 	 	 Sara	Björkman	 	
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Bilaga:		
"Kommunen	kommer	att	sänka	till	40km/h	på	Krongatan	och	Norbyvägen,	vilka	båda	är	
skolväg	för	många	barn.	Varför	inte	sänka	till	30	i	närområdet,	de	närmsta	kvartern?	Det	
kommer	inte	att	påverka	framkomligheten,	bara	säkerheten.	Dess	utom	kommer	det	att	bli	
mycket	tung	trafik	nu	när	nästa	etapp	av	rosenal/ulleråker	drar	igång.	Var	vaksamma	på	
det!"	








